
 
 

3rd November 2025 Circular No: 25038 

 

Dear Parents/Guardians, 

 

Hong Kong Education City ‘22nd Top Ten Book Picks’ Book Voting 

To encourage students to keep reading and develop their reading habit, the School is joining 

‘The 22nd Top Ten Book Picks’ (https://www.hkreadingcity.net/zh-hant/content/10books2025) 

organised by Hong Kong Education City (EdCity) for all secondary schools. 22 books are 

shortlisted in the secondary school division. Students can preview shortlisted books online and 

cast their votes to commend outstanding books and authors. Please encourage your son/ward to 

participate in the voting to foster a ‘Read and Share’ culture. Details: 

Deadline 7th November 2025 (Paper Ballots) / 11th November 2025 (Online Voting) 

How to vote Select 1 to 10 books, and 1 author 

• Online – Log in with an EdCity student account  

and complete the online voting form 

https://www.hkedcity.net/reading_awards/2025secbooklist/index.php 

OR 

• Paper – Hand in the completed ballot paper to the school library 

* Each person can vote only once. The first paper ballot submitted shall 

prevail for repeated paper ballots and online voting 

The ‘22nd Top Ten Book Picks’ ballot papers are available at the school library. Please refer to 

the poster of the library. The results of the voting will be announced in December 2025. Book 

vouchers will be awarded to students who select the most winning books. 

For enquiries, please contact Ms. SF Lee at 2711 8175. 

Yours faithfully, 

 

 

Lee Po Chu Fiona 

Principal 

 

https://www.hkreadingcity.net/zh-hant/content/10books2025
https://www.hkedcity.net/reading_awards/2025secbooklist/index.php


 
 

通告編號：25038 

敬啟者： 

香港教育城「第 22屆十本好讀」投票 

為鼓勵學生持續投入閱讀，並建立閱讀習慣，本校將參與由香港教育城舉辦的「第 22

屆十本好讀」（https://www.hkreadingcity.net/zh-hant/content/10books2025）全港中學投票活

動。本屆十本好讀的中學組有 22本入圍作品，學生可於網上試閱候選書籍並參與投票，選

出心愛的書籍和作家，促進「愛閱讀．樂分享」的文化。現誠邀 貴家長鼓勵 貴子弟積極

參與投票： 

截止日期 2025年 11月 7日 (紙本投票) / 2025 年 11 月 11日 (網上投票) 

投票方式 投選最少 1 本、最多 10本書籍及 1位作家 

• 網上投票 – 以教城學生帳戶登入網站， 

並填妥網上投票表格 

https://www.hkedcity.net/reading_awards/2025secbooklist/index.php 

或 

• 紙本投票 – 學生填妥投票表格後，交回學校圖書館 

*每人只能投票一次；若重複以網上及紙本方式投票，則以第一次的紙本投

票為準 

學生可於本校圖書館索取香港教育城「第 22 屆十本好讀」投票表格，詳情可參閱相關

海報。投票結果將於 2025 年 12月份公布，選中最多獲獎書籍的學生可獲書券作獎勵。 

如有查詢，請致電 2711 8175 與圖書館李老師聯絡。 

此致 

各家長 

陳瑞祺（喇沙）書院校長 

李寶珠 啟 

二○二五年十一月三日 

 

https://www.hkreadingcity.net/zh-hant/content/10books2025
https://www.hkedcity.net/reading_awards/2025secbooklist/index.php

